
 

		PROTOKOLL	#1	2018	
 
Dato:   09.01.2018 
Sted:  Konferanse via Skype 
Tilstede:       Elisabeth Bolsgård, Tom Møklegaard, Rigmor Eidesmo, Christin Å. Duesund, 

Torbjørg H. Olsen 
Tid:   Kl. 20.00 

Saker	til	behandling	
	
Sak.nr   

1  Godkjenning av innkalling: Ok.  Ingen tilføyelser/kommentarer til forrige protokoll 

2  For å unngå misforståelser vil vi endre litt på ordlyden på mestvinnerlista, endrer 
også på ordlyden for BIG‐ BIS, begge teller med poeng. 

3  For dekking av reiseregning skal det avtales på forhånd, hvem får dekket, hvem 
må/bør dra. 

4  Vi har fått forespørsel om å komme med bidrag til Norgespoten (presentasjon av 
rasen) i bladet Hundesport, redaktøren vår tar seg av dette. 

5  Vi har fått en ny henvendelse av gammel disiplinærsak, styret ser seg ferdig med 
denne saken. 

6  Vi skal lagre alle skjemaer/filer på ett sted for lettere finne frem om de trengs. Vi 
må lage en mal på skjema til oppdrettere. 

7  Da vi har fått momskompensasjon har vi valgt å ta alle utgavene av bladet vårt (4 
stk pr. år) pr. post. 
Forside og leder blir lagt ut på hjemmesiden, ca utgivelsesdato blir også lagt ut på 
hjemmesiden. 

8  Styret er enige i å deaktivere svartjenesten på Norsk Bichon Havanais 
facebookside, vi ber heller medlemmene sende mail til styret om det er ting de 
lurer på. 
 
Styret ønsker også flere personer i avlsrådet. 

 
 
 

Møtet slutt ca kl 21.40    Nytt møte blir 20/2 2018 kl 20.00 
 
Torbjørg Helene Olsen 
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